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Protokół Nr 10/2009
z posiedzenia Zarządu Powiatu Skarżyskiego
w dniu 4 marca 2009 r.

W posiedzeniu udział wzięli:

� Członkowie Zarządu Powiatu:

1. Jerzy Żmijewski - Starosta
2. Jolanta Garbala - Członek Zarządu Powiatu
3. Artur Berus - Członek Zarządu Powiatu
4. Janusz Ordyński - Członek Zarządu Powiatu

� Stali uczestnicy posiedzenia:

1. Małgorzata Łakomiec - Sekretarz Powiatu
2. Alina Skuza - Skarbnik Powiatu

� Pozostali uczestnicy posiedzenia:
1. Tomasz Kieres - Dyrektor Zarządu Dróg
Powiatowych
2. Anna Wiśnios - inspektor w Wydziale Edukacji,
Kultury, Sportu i Turystyki

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Posiedzeniu przewodniczył Starosta – Pan Jerzy Żmijewski.

Posiedzenie protokołowała: Karina Wiśniewska – inspektor w Wydziale OZ.

Porządek posiedzenia:
1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu Skarżyskiego w sprawie: zatwierdzenia regulaminu przyznawania
dopłat do dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla
których organem prowadzącym jest Powiat Skarżyski.
2. Zapoznanie się z opinią na temat koncepcji projektu „Szkoła otwarta na rynek pracy – program
wsparcia uczniów i nauczycieli liceów ogólnokształcących powiatu skarżyskiego” oraz podjęcie decyzji
w zakresie przystąpienia do w/w programu.
3. Rozpatrzenie pism skierowanych do Zarządu Powiatu.
4. Sprawy różne.



Streszczenie posiedzenia:

Starosta – Pan Jerzy Żmijewski przedstawił proponowany porządek posiedzenia oraz zapytał o uwagi.
Pan Artur Berus wniósł o uwzględnienie w porządku posiedzenia punktu dotyczącego podjęcia uchwały
Zarządu Powiatu Skarżyskiego w sprawie: wydania opinii odnośnie zaliczenia do kategorii dróg
powiatowych na terenie miasta Końskie
i Stąporków.
Przewodniczący poddał pod głosowanie rozszerzenie porządku posiedzenia zgodnie
z wnioskiem członka Zarządu Powiatu Pana Artura Berusa:
- za głosowały 3 osoby (Członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus, Pan
Janusz Ordyński),
- 1 osoba głosowała przeciw (Starosta - Pan Jerzy Żmijewski)
Zarząd Powiatu przyjął wniosek członka Zarządu Powiatu Pana Artura Berusa.
Skarbnik - Pani Alina Skuza wniosła o ujęcie w porządku posiedzenia punktu dotyczącego podjęcia
uchwały Zarządu Powiatu w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009 rok.
Przewodniczący poddał pod głosowanie rozszerzenie porządku posiedzenia zgodnie z wnioskiem pani
Skarbnik.
- za głosowały 3 osoby (Członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus, Pan
Janusz Ordyński),
- 1 osoba wstrzymała się od głosu (Starosta - Pan Jerzy Żmijewski)
Zarząd Powiatu przyjął wniosek członka Zarządu Powiatu Pana Artura Berusa.

Zarząd Powiatu w drodze przeprowadzonego głosowania (jednogłośnie) przyjął porządek posiedzenia,
po zmianach.

Porządek po zmianach:
1. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu Skarżyskiego w sprawie:
a) zatwierdzenia regulaminu przyznawania dopłat do dofinansowania doskonalenia zawodowego
nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Skarżyski,
b) wydania opinii odnośnie zaliczenia do kategorii dróg powiatowych na terenie miasta Końskie i
Stąporków,
c) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009 rok.
2. Zapoznanie się z opinią na temat koncepcji projektu „Szkoła otwarta na rynek pracy – program
wsparcia uczniów i nauczycieli liceów ogólnokształcących powiatu skarżyskiego” oraz podjęcie decyzji
w zakresie przystąpienia do w/w programu.
3. Rozpatrzenie pism skierowanych do Zarządu Powiatu.
4. Sprawy różne.

Ad. pkt. 1. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu Skarżyskiego w sprawie:
a) zatwierdzenia regulaminu przyznawania dopłat do dofinansowania doskonalenia zawodowego
nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Skarżyski
(załącznik Nr 2),
Pani Jolanta Garbala przedstawiła powyższy projekt uchwały. Jednocześnie poinformowała, że uchwała
ta podlega zaopiniowaniu przez związki zawodowe działające w oświacie. Do zapisów regulaminu
uwag nie wniosła Konfederacja Pracy. Natomiast uwagi zgłosiła Międzyzakładowa Komisja
Pracowników Oświaty
i Wychowania NSZZ „Solidarność” oraz Związek Nauczycielstwa Polskiego,
w szczególności wnioskowano o:



1. zmianę w Rozdziale II pkt. 1 tj.: „Zarząd Powiatu Skarżyskiego powołuje Uchwałą Komisję do spraw
kwalifikowania wniosków o dopłatę do dofinansowania doskonalenia zawodowego w składzie:
Członek Zarządu Powiatu, przedstawiciel Komisji Oświaty, Naczelnik Wydziału Oświaty, po jednym
przedstawicielu nauczycielskich związków zawodowych.
Z uwagi na to, iż wnioskowany zapis został ujęty w § 3 pkt. 1 uchwały Zarząd Powiatu postanowił nie
wprowadzać zmiany w Regulaminie, stanowiącym załącznik do tejże uchwały.
2. zmianę pkt. 6 Rozdziału III regulaminu, gdyż sugeruje, że jest to regulamin dotyczący jedynie roku
2009.
Zarząd Powiatu uwzględnił sugestię związków poprzez zastąpienie w w/w punkcie zapisu „w roku
2009” na „w roku bieżącym” oraz „w roku 2008” na „w roku poprzednim”.
3. zmianę pkt. 3 Rozdział IV zapisu „polityki kadrowej Starosty Powiatu” na „polityki oświatowej
państwa”
Zarząd Powiatu postanowił zmienić w/w zapis na „polityki kadrowej organu prowadzącego”.
Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie powyższej uchwały po uwzględnieniu wniesionych
zmian:
- za głosowały 4 osoby (Starosta - Pan Jerzy Żmijewski oraz Członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta
Garbala, Pan Artur Berus, Pan Janusz Ordyński),
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę, po zmianach.
b) wydania opinii odnośnie zaliczenia do kategorii dróg powiatowych na terenie miasta Końskie i
Stąporków (załącznik Nr 3),
Referujący: Pan Artur Berus. Poinformował, że Zarząd Dróg Powiatowych
w Końskich na podstawie art. 6a ust. 2 Ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (tekst
jednolity Dz. U. z 2007 r. Nr 19, poz. 115 z późn. zm.) zwrócił się
z prośbą o wydanie opinii w sprawie zaliczenia do kategorii dróg powiatowych na terenie miasta
Końskie i Stąporków. Następnie przedstawił projekt uchwały zawierający pozytywną opinię w sprawie
zaliczenia wnioskowanych dróg do kategorii dróg powiatowych.
Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie przedmiotowej uchwały:
- za głosowały 4 osoby (Starosta - Pan Jerzy Żmijewski oraz Członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta
Garbala, Pan Artur Berus, Pan Janusz Ordyński),
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.
c) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009 rok (załącznik Nr 4),
Skarbnik - Pani Alina Skuza przedstawiła zmiany, jakie wprowadza powyższa uchwała do budżetu
powiatu na 2009 rok oraz omówiła konieczność ich wprowadzenia.
Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie przedmiotowej uchwały:
- za głosowały 4 osoby (Starosta - Pan Jerzy Żmijewski oraz Członkowie Zarządu Powiatu: Pani Jolanta
Garbala, Pan Artur Berus, Pan Janusz Ordyński),
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.
Ad. pkt. 2. Zapoznanie się z opinią na temat koncepcji projektu „Szkoła otwarta na rynek pracy –
program wsparcia uczniów i nauczycieli liceów ogólnokształcących powiatu skarżyskiego” oraz
podjęcie decyzji w zakresie przystąpienia do w/w programu (załącznik Nr 5).
Starosta -Pan Jerzy Żmijewski poinformował, że Wydział Edukacji, Kultury, Sportu
i Turystyki wystąpił z wnioskiem o rozpatrzenie możliwości przygotowania projektu dofinansowanego
z funduszy europejskich pod tytułem „Szkoła otwarta na rynek pracy” – program wsparcia uczniów i
nauczycieli liceów ogólnokształcących. Celem głównym projektu jest przygotowanie i realizacja do
końca 2011 roku programów rozwojowych wszystkich liceów ogólnokształcących powiatu
skarżyskiego uwzględniających wsparcie infrastrukturalne, szkoleniowe i doradcze dla nauczycieli
i uczniów tych szkół. Projekt ten nie wymaga wkładu własnego. Następnie Starosta poinformował, że
zgodnie z Zarządzeniem nr 45/2007 Starosty Skarżyskiego z dnia
12 lipca 2007 r. w sprawie procedury przygotowania projektu o dofinansowanie
z funduszy europejskich Wydział Rozwoju Powiatu i Funduszy Europejskich przygotował opinię na
temat koncepcji w/w projektu. Zgodnie z tą opinią realizacja projektu z wykorzystaniem środków
unijnych jest uzasadniona. Ponadto przedsięwzięcie to jest zgodne z dokumentami strategicznymi,



prawodawstwem krajowym i unijnym oraz krajowymi dokumentami strategicznymi. Natomiast
w innych uwagach wydział wskazał, iż w przypadku projektów partnerskich realizowanych na
podstawie umowy partnerskiej jednostka sektora finansów zobowiązana jest do ogłoszenia otwartego
naboru partnerów w dzienniku ogólnopolskim lub lokalnym oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.
Pani Anna Wiśnios inspektor w Wydziale Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki wyjaśniła, że w dniu
27.02.2009 r. ogłoszenie w powyższej sprawie ukazało się
w Gazecie Wyborczej oraz na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej. Poinformowała
również, iż termin złożenia wniosku upływa z dniem 20 marca 2009 r.
Zarząd Powiatu zaakceptował przygotowanie i złożenie przez Wydział Edukacji, Kultury, Sportu i
Turystyki wniosku do w/w programu. Natomiast decyzję w zakresie wyboru partnera Zarząd podejmie
po rozstrzygnięciu naboru ogłoszonego w Gazecie Wyborczej i na stronie internetowej BIP Starostwa
Powiatowego w Skarżysku – Kamiennej.
Ad. pkt. 3. Rozpatrzenie pism skierowanych do Zarządu Powiatu.
Pani Jolanta Garbala odczytała pismo Dyrektora Centrum Kształcenia Praktycznego (załącznik Nr 6)
zawierające prośbę o wyrażenie zgody na umieszczenie reklamy firmy produkującej kostkę brukową
przed budynkiem Centrum Kształcenia Praktycznego.
Zarząd Powiatu zobowiązał Wydział Gospodarki Mieniem Powiatu do przygotowania informacji w
przedmiotowej sprawie m.in., w jakim miejscu będzie umieszczona reklama (czy na ścianie budynku,
czy na terenie jednostki). Zwrócono uwagę, że jeżeli reklama będzie ustawiona w pasie drogowym
kompetencje w zakresie wydania decyzji posiada Zarząd Dróg Powiatowych.

Pani Jolanta Garbala przedstawiła pismo Dyrektora Zespołu Placówek Specjalnych (załącznik Nr 7)
zawierające prośbę o wyrażenie pozytywnej opinii dotyczącej przekazania zakupionych dla
podopiecznych SOSW Nr 3 w Skarżysku – Kamiennej pomocy dydaktycznych oraz wyposażenia
pomieszczeń mieszkalnych
i świetlic. W uzasadnieniu dyrektor poinformowała, że ośrodek przystąpił do Programu „Edukacja” –
program pomocy w dostępie do nauki dzieci i młodzieży niepełnosprawnych. Placówka brała udział w
obszarze A – zakup wyposażenia bazy dydaktycznej i rehabilitacyjnej oraz w obszarze B – zakup
wyposażenia pomieszczeń mieszkalnych świetlic w budynku internatu.
Zarząd Powiatu zobowiązał Wydział Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki do przygotowania opinii w
powyższym zakresie wraz z wykazem poszczególnych składników pomocy dydaktycznych oraz
wyposażenia pomieszczeń, które mają zostać przekazane.

Pani Jolanta Garbala zapoznała zebranych z pismem Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej
(załącznik Nr 8) zawierającym prośbę o pomoc
w rozwiązaniu permanentnego problemu niedogrzania placówki, ponieważ rozmowy
z Zarządcą budynku nie przynoszą rezultatu. Następnie przedstawił protokół sporządzony na prośbę
Dyrektora Poradni przez Międzyszkolnego Inspektora BHP na okoliczność przeprowadzonej kontroli
temperatury w pomieszczeniach jednostki. Pani Jolanta Garbala poinformowała, że obecnie trwają prace
zmierzające do usunięcia przyczyny awarii centralnego ogrzewania.

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości powyższą informację, wskazując, że Dyrektor Zespołu
Placówek Specjalnych jako gospodarz budynku podjął prace remontowe w zakresie usunięcia awarii
centralnego ogrzewania.

Skarbnik - Pani Alina Skuza odczytała pismo Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego
(załącznik Nr 9) informujące o zmniejszeniu dotacji celowej na 2009 rok o kwotę 10 000 zł. dla
inspektoratu. Z związku z powyższym zwrócono się
o podjęcie działań w ramach posiadanych kompetencji zmierzających do pozostawienia na poziomie,
określonej w Uchwale Rady Powiatu Skarżyskiego Nr 199/XXX/2008 z dnia 15 grudnia 2008 r. w
sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Skarżyskiego na 2009 rok, wielkości dotacji celowej w wysokości
305 000 zł.



Zarząd Powiatu wskazał, że obecnie inspektorat powinien zablokować środki
w wysokości 10 000 zł. Natomiast z uwagi na brak ostatecznej informacji dotyczącej wielkość środków
finansowych, o jaką zostaną zmniejszone dotacje budżetu powiatu przekazywane ze Świętokrzyskiego
Urzędu Wojewódzkiego nie jest możliwe wsparcie finansowe jednostki przez powiat.

Skarbnik- Pani Alina Skuza zapoznała zebranych z pismem Komendanta Powiatowego Policji
(załącznik Nr 10) zawierającym prośbę o przekazanie w 2009 r. środków finansowych w wysokości 30
000 zł. na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej Policji w Kielcach z przeznaczeniem na
dosprzętowienie Komendy Powiatowej Policji w Skarżysku – Kamiennej w postaci: radarowych
mierników prędkości, urządzeń do badania zawartości alkoholu w wydychanym powietrzu, sprzętu
biurowego i informatycznego. Ponadto zwrócono się o rozważenie możliwości przekazania dla
jednostki sprzętu informatycznego, będącego w użytkowaniu Starostwa.
Zarząd Powiatu nie podjął decyzji w zakresie przekazania środków finansowych dla Komendy
Powiatowej Policji z uwagi na fakt, iż obecnie nie jest znana wielkość środków finansowych, o jaką
zostaną zmniejszone dotacje budżetu powiatu przekazywane ze Świętokrzyskiego Urzędu
Wojewódzkiego. Jednocześnie wskazano, że możliwe jest ewentualne przekazanie zbędnego sprzętu
informatycznego, będącego w użytkowaniu Starostwa.

Pani Jolanta Garbala przedstawiła pismo Rady Pedagogicznej Centrum Kształcenia Praktycznego
(załącznik Nr 11) dotyczące anonimów i donosów pisanych przez jednego z pracowników dotyczących
oskarżeń i zarzutów w zakresie pracy jednostki.
Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości powyższe pismo.
Starosta - Pan Jerzy Żmijewski poinformował, że w związku z wpływającymi informacjami
dotyczącymi nieprawidłowości w pracy jednostki, zdecydował
o wystąpieniu do Kuratora Oświaty, jak również o skierowaniu sprawy do Prokuratury Rejonowej w
celu jej zbadania. Do powyższych wystąpień dołączony został protokół
z kontroli przeprowadzonej w CKP przez kontrolera Starostwa oraz audytora.

Pan Artur Berus przedstawił pismo Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów (załącznik Nr 12)
zawierające informację, że w dniu 10 lutego 2009 r. została podpisana umowa z wykonawcą na zadanie
pn. „Budowa ulic i infrastruktury osiedla JASNA I i JASNA II w Suchedniowie”. W ramach tego
zadania w 2009 roku wykonana zostanie sieć kanalizacji deszczowej w ulicach Zarządu Dróg
Powiatowych w Skarżysku – Kamiennej tj. dr Poziomskiego i Emilii Peck. W związku
z powyższym zwrócono się z wnioskiem o dokonanie zmiany w budżecie 2009 roku
i przekazanie dotacji na realizację wymienionego zakresu robót w kwocie 400 000 zł. natomiast w 2010
roku wykonany zostanie pozostały zakres robót w tych ulicach – roboty drogowe na które zwrócono się
z prośbą o zabezpieczenie dotacji również
w wysokości 400 000 zł. Następnie Pan Artur Berus odczytał kolejne pismo Burmistrza zawierające
informację dotyczącą kosztów oraz zakresu rzeczowego robót w/w zadania. Wykonawcą robót jest
Przedsiębiorstwo Budowlano – Drogowe „SKOLPI” w Skarżysku – Kamiennej, które zostało wybrane
na podstawie przeprowadzonego postępowania przetargowego. Pan Artur Berus przypomniał, że Zarząd
Powiatu na posiedzeniu w dniu 30 kwietnia 2008 r. rozpatrywał pismo Burmistrza Miasta i Gminy
Suchedniów zawierające informację, że gmina w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Świętokrzyskiego zamierza realizować zadanie pn. „Budowa ulic w osiedlu Jasna I”
w latach 2008 – 2010. W związku z powyższym zwrócono się o ujęcie w budżecie 2009 roku środków
finansowych na wykonanie robót drogowych o szacunkowej wartości 711 268 zł. Następnie odczytał
opinię Zarządu Dróg Powiatowych, w której
z uwagi na fakt, iż roboty te wykonywane będą na drogach powiatowych zaproponowano partycypację
zarówno Gminy Suchedniów jak i Powiatu Skarżyskiego w kosztach wykonania kanalizacji deszczowej
jak i robót drogowych na poziomie po 20% kosztów inwestycji. Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu
30 kwietnia 2008 r. negatywnie odniósł się do kwestii zabezpieczenia środków w budżecie powiatu na
w/w zadanie.



Skarbnik zwróciła uwagę, że nowe zadania drogowe nie mogą pogłębiać deficytu budżetu powiatu.
Starosta za konieczne uznał przedstawienie przez gminę harmonogramu prac,
w szczególności, kiedy planowane jest wykonanie kanalizacji deszczowej. Zaznaczył również, iż w
tegorocznym budżecie powiatu nie zostały ujęte środki na ten cel
z uwagi na negatywne stanowisko Zarządu Powiatu w kwestii partycypacji
w kosztach. Ponadto zwrócił uwagę, że to gmina wystąpiła z wnioskiem oraz uzyskała dofinansowanie
z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na omawiane zadanie.
Pan Tomasz Kieres - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych poinformował, że nie zna harmonogramu
prac przewidzianych w ramach w/w zadania. Zdaniem dyrektora powiat i gmina powinny partycypować
w kosztach wykonania kanalizacji deszczowej po 20% - kwota ok. 200 tys. zł. każda ze stron.
Pani Jolanta Garbala zwróciła się z prośbą do Zarządu o wyrażenie zgody na partycypowanie w
kosztach wykonania kanalizacji deszczowej i robót drogowych. Następnie zapytała czy jest możliwe
wygospodarowanie z tegorocznego budżetu powiatu kwoty 200 000 zł., na powyższy cel?
Pan Berus poinformował, że informację odnośnie możliwości wygospodarowania środków na ten cel,
będzie mógł przedstawić za ok. 2 miesiące, tj. po rozstrzygnięciu przetargów na zadania drogowe
realizowane przez powiat skarżyski.
Starosta uznał, iż można ewentualnie rozważyć partycypację w kosztach odbudowy ulic dr
Poziomskiego i Emilii Peck w Suchedniowie, w roku 2010.
W trakcie dyskusji zwrócono również uwagę, iż ulice dr Poziomskiego i Emilii Peck w Suchedniowie
nie spełniają warunków, jakim powinny odpowiadać drogi powiatowe zgodnie z ustawą z dnia 21
marca 1985 r. o drogach powiatowych (tekst. jedn. Dz. U. z 2007 r. Nr 19, poz. 115). W związku z
powyższym drogi te powinny zostać przejęte przez Gminę Suchedniów.
Zarząd Powiatu w wyniku przeprowadzonej dyskusji uznał za zasadne zorganizowanie spotkania z
Burmistrzem Miasta i Gminy Suchedniów z udziałem Członka Zarządu Powiatu Pana Artura Berusa
oraz Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Pana Tomasza Kieresa, w celu zapoznana się z
harmonogramem prac drogowych w omawianym zadaniu jak również rozważenia możliwości
ewentualnego zawarcia porozumienia na partycypację w kosztach odbudowy dr Poziomskiego
i Emilii Peck w Suchedniowie, w roku 2010.
Pani Jolanta Garbala przedstawiła pismo Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych (załącznik Nr 13)
kierowane do Dyrektora Centrum Kształcenia Praktycznego i do wiadomości Zarządu Powiatu
Skarżyskiego, dotyczące niedotrzymania warunków umowy w zakresie prowadzenia zajęć praktycznych
i praktyk zawodowych dla uczniów ZST w roku szkolnym 2008/09, której integralną częścią jest wykaz
nauczycieli wraz z kwalifikacjami oraz § 8 ust. 1 pkt. 4 Rozporządzenia MENiS z dnia 1 lipca 2002 w
sprawie praktycznej nauki zawodu, który nakłada obowiązek przedłożenia do akceptacji dyrektorowi
szkoły listy nauczycieli prowadzących zajęcia z uczniami ZST. Dyrektor w piśmie poinformował, że z
posiadanych informacji wynika, że zmienione zostały przydziały i do pracy z grupami budowlanymi
przydzielony został nauczyciel bez oficjalnej wiedzy i akceptacji dyrektora ZST. Pani Jolanta Garbala
poinformowała, że Dyrektor CKP wprowadził zmiany w przydzieleniu prowadzenia zajęć w związku z
powrotem jednego z pracowników z urlopu dla podratowania zdrowia. W związku z tym dyrektor
wystąpił do Świętokrzyskiego Kuratora Oświaty o opinię w zakresie zmiany w organizacji roku
szkolnego. Złożony przez dyrektora aneks do organizacji roku szkolnego 2008/2009 nie uzyskał
akceptacji kuratora.
Z uwagi na zaistniałe wątpliwości Zarząd Powiatu zobowiązał Wydział Edukacji, Kultury, Sportu i
Turystyki do przygotowania dokumentów w powyższej sprawie oraz postanowił zaprosić na jedno z
kolejnych posiedzeń Zarządu Dyrektora CKP w celu uzyskania stosownych wyjaśnień.

Sekretarz - Pani Małgorzata Łakomiec poinformowała, że w związku z dokonanym zakupem zestawów
komputerowych dla Starostwa Powiatowego pozostało
do zadysponowania 16 wycofanych z użytkowania zestawów komputerowych wraz
z oprogramowaniem. Sekretarz zaproponowała pozostawienie 3 zestawów komputerowych w razie
wystąpienia jakieś awarii. Następnie przedstawiła pisma zawierające prośbę o nieodpłatne przekazanie
zbędnego sprzętu komputerowego, tj.: Dyrektora Technicznych Zakładów Naukowych, Prezesa OSP w



Lipowym Polu, Dyrektora III Liceum Ogólnokształcącego, Kierownika Zakładu Gospodarki
Komunalnej. Pisma stanowią załącznik Nr 14, 15, 16, 17.
Zarząd Powiatu wskazał, że zostanie powołana komisja do oceny przydatności wyżej wymienionego
sprzętu. Po ustaleniu liczby zbędnych komputerów zostanie podjęta decyzja o ich przekazaniu, w
pierwszej kolejności szkołom i jednostkom organizacyjnym powiatu.

Ad. pkt. 4. Sprawy różne.
Skarbnik - Pani Alina Skuza poinformowała, że w związku z rotacją wychowanków w Zespole
Placówek Opieki, Wychowania i Interwencji Kryzysowej „Przystań” (zwiększona ilość dzieci
przebywających w placówce w stosunku do planu
o 4 wychowanków) oraz w związku ze zwiększonymi kosztami na utrzymanie jednego wychowanka z
kwoty 2 535,36 zł. do kwoty 2 853,30 zł. w roku 2009, powstał niedobór ogólny w wysokości 108 100
zł.
Zarząd Powiatu zdecydował o przeniesieniu z rezerwy ogólnej budżetu powiatu
w 2009 roku kwoty 108 100 zł. do działu 852 rozdz. 85201 – placówki opiekuńczo – wychowawcze
(ZPOWIK „Przystań”).

Pani Jolanta Garbala wystąpiła z wnioskiem o uszczegółowienie procedury postępowania z wnioskami
o pozyskanie środków unijnych przez jednostki oświatowe. Zaznaczyła, że pracownicy Wydziału
Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki nie posiadają wiedzy niezbędnej do udzielania informacji w
zakresie realizacji wniosków unijnych. Ponadto problemem wymagającym obecnie rozwiązania jest
m.in. sposób zawarcia umowy z dyrektorem szkoły, jako zarządcą projektu unijnego realizowanego
przez szkołę.
Zarząd Powiatu wskazał, że właściwym wydziałem starostwa w zakresie wszelkich spraw związanych z
projektami unijnymi jest Wydział Rozwoju i Funduszy Europejskich. Jednocześnie Zarząd Powiatu
zobowiązał Sekretarza Powiatu do złożenia zapytania do Świętokrzyskiego Biura Rozwoju
Regionalnego dotyczącego sposobu zawierania umowy z dyrektorem szkoły jako zarządcą projektu.
Pani Jolanta Garbala poinformowała, że wpłynęły dwie oferty na realizację usług elektronicznego
wspomagania rekrutacji do szkół ponadgimnazjalnych dla młodzieży po gimnazjum na rok szkolny
2009/2010, tj. firm:
- Vulcan sp. z o.o. Oddział Kraków, za kwotę 9 tys. zł. (brutto)
- ProgMan Pallas Trzciński Spółka Jawna, za kwotę 11 232 zł. (brutto)
Następnie poinformowała, że po dokonaniu analizy powyższych ofert uznaje za korzystniejszą ofertę
firmy Vulcan ze względu na cenę, bogatszy katalog oferowanych usług, jak również fakt, że powiat
skarżyski od dwóch lat bez zastrzeżeń współpracuje
z tą firmą. W związku z powyższym Pani Jolanta Garbala wystąpiła z wnioskiem
o zaakceptowanie wyboru firmy Vulcan sp. z o.o. Oddział Kraków.
Zarząd Powiatu po wysłuchaniu opinii członka Zarządu Powiatu Pani Jolanty Garbali zdecydował o
wyborze oferty firmy Vulcan, jako najkorzystniejszej.

Skarbnik - Pani Alina Skuza poinformowała Zarząd Powiatu, że w związku
z występującą recesją sytuacja na rynku pracy stale się pogarsza, coraz więcej ludzi jest zwalnianych, a
przedsiębiorstwa likwidowane, może to mieć odbicie na dochodach budżetu powiatu, bo kwota udziału
w podatkach od osób fizycznych
i prawnych może być znacznie mniejsza niż jest wprowadzona do budżetu roku bieżącego. Następnie
zaznaczyła, że dotacja z budżetu Wojewody na opłacanie składek ubezpieczeniowych dla osób
bezrobotnych może wystarczyć do miesiąca maja br. W związku z tym niezbędne będzie wystąpienie do
Wojewody o zwiększenie dotacji na te wydatki. Mając na uwadze fakt blokowania kwot dotacji od 6% -
9% budżet Wojewody może nie zagwarantować pokrycia składki na ubezpieczenie osób bezrobotnych i
wówczas trzeba będzie dofinansować te wydatki z budżetu powiatu. W związku z powyższym
niezbędne jest oszczędne i rozważne dokonywanie wydatków, szczególnie na zadaniach
inwestycyjnych, a mianowicie po przetargach oszczędności pomiędzy planem finansowym a umową na



wykonanie, nie powinny być przeznaczane na nowe zadania, a powinny zmniejszać deficyt.
Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości powyższą informację.
Na tym zakończono posiedzenie Zarządu Powiatu.
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